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Bestyrelsesmøde for Nymarken Skole og Børnehus 
Den 2/5 2022 kl. 17.00 – 19.00 
Sted: Marslev Skole og Børnehus 
 
Afbud:  Susanne Clemmensen, Anja Andersen,  
 
Fraværende:  
 
Dagsorden  
 

Kl. Nr. Punkt 

17.00 1.  Godkendelse af referat fra sidste møde. 
Godkendt uden bemærkninger 

17.05-17.35 
 

2.  Videre med Principper på Nymarken  
 
På møde den 8/2 besluttede bestyrelsen sig for, 
at arbejde videre med princippet omkring 
”Overgange”. Følgende blev taget til referat: 
 
”Arbejdsgruppen har ikke kunnet mødes i 
perioden bl.a. på grund af Coranasmitte.  
Gruppen indsamlede input på mødet. Peter Due 
fra arbejdsgruppen skriver det om til et samlet 
materiale. På det kommende møde præsenteres 
materiale og forslag til princip.” 
(Udsat fra sidste møde) 
 
Pernille og Flemming fremlagde powerpoint, som 
vedlægges som bilag. 
 

17:20 3.  Ekstra punkt  
(princip mangler formel godkendelse) 
Opsamling på Nymarkens princip for gode 
overgange. 
Peter fremlagde og genopfriskede arbejdet med 
princippet for de gode overgange. Princippet har 
tidligere været sendt rundt og Peter har skrevet 
sammen ud fra indkomne bemærkninger. 
Godkendt. 
Vedlægges som bilag. 
Tilpasses til at blive publiceret på Aula 
 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side2/5 17.35-17.50 4.  Ipads fra 0-5 årgang  
Den kommunale udleveringsstrategi af Ipads 
ændres fra det kommende skoleår således, at 0. 
kl. får udleveret Ipads og 6. kl. overgår til BOYD 
(Bring you own device). Bestyrelsen skal 
orienteres og drøfte forskellige muligheder i 
forhold til 6. kl. 
Efter drøftelse i bestyrelsen, arbejdes der med at 
finde overgangsløsninger frem til december. Bl.a. 
er der et lager af skolens egne laptops. Der er 
også en overgang i forhold til udleveringen af 
ipads. Sidst men ikke mindst undersøges det reelle 
behov. Bestyrelsen godkender investering af 
devices op til 50.000,- 
Flemming orienterer i Nyhedsbrev og målrettet til 
kommende 6. årgang. 
 

17.50-18.05 5.  Valg til bestyrelsen 
Deadline for opstilling til bestyrelsen var den 
22/4. Der er 2 kandidater, som kan udfylde 2 
ledige pladser. Bestyrelsen drøfter forskellige 
muligheder. 
 
Fredsvalg på Nymarken: 
Nyvalg til skoledelen: Charlotte G (barn i 
kommende 0.) 
Nyt bestyrelsesmedlem for børnehaven: Amanda. 
 

Formelt tiltræder den nye bestyrelse først den 
1/8-22. Der er dog mulighed for at Amanda 
allerede nu kan tilbydes at tiltræde som 
suppleant. 
Peter kontakter Amanda. 
 

18.05 -  
18.30 

6.  
 

Status på Nymarken Skole og Børnehus 

• Ledelsen 
Skoleårets planlægning 

Skoleplanen er nu på plads. Gennemgået på 
mødet. 
Fagfordeling er fuld gang. Der udfordringer med 
at budgettet er til 13 klasser, men skolen har 14 
klasser i det kommende skoleår. Næstfølgende 
skoleår er der sandsynligvis igen kun 13 klasser. 
PIT (”Pædagogisk Indsats Team”) er blevet 
nedlagt. Midlerne til PIT er lagt ud på skolerne. 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side3/5 Økonomi  
Siden budgetgodkendelse har skolens budget 
været under pres. Det skyldes en anden tildeling 
end sædvanligt i forhold til elever med behov for 
særlig tilrettelagt undervisning og en udlagt 
rammebesparelse fra forvaltningen. 
Forventningen er, at besparelsen kan indarbejdes 
i det nuværende budget og at   

Brobygning 6. klasserne 
Går fint. Besøger hinanden 3 gange. Har lige haft 
fælles dag på Nymarken og dags dato været på 
Comaco hvor der afprøves forskellige 
udfordringer. 
 

• Børnehaven  

Det går godt med Banden, de er begyndt 
at lege på tværs af Rynkeby/Nymarken. 
Opstart af Ukrainske børn, 2 i denne uge 
og 2 i næste uge. De er i Naturgrotten. Der 
arbejdes med Google Translate, det går 
overraskende godt. Der kan være op til 5 
sprog i gang på én stue. 
Feriepasning er stadig en udfordring 33 
tilmeldte 24 fremmødte, svarer til at der 
spildes 2 personaleressourcer. 
Hjemmesiden har fået en overhaling af 
Mattis fra Marslev. 
Der har været udviklingssamtale med 
øverste chef, baseret på besvarelser fa 1/3 
af forældrene. Generelt er der stor 
tilfredshed. 
Pt 79 børn inklusive Bande-børnene, 
normeret til 62 
 

• SFO 
Se punkt om Visionsdag. Pernille 
Skyggelund fortalte om planerne for SFO. I 
det kommende skoleår. 

 

• Forældre 
Peter efterspørger at der laves et kort 
resume, så forældrene kan få en 
fornemmelse af hvad der sker (uden at 
skulle læse hele referatet) 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side4/5 Efterlyser deltagelse af 
elevrådsrepræsentanter. 
På dagsordenen må der gerne være et 
punkt med til-/afgang af elever og børn. 
Kan forældre fra Børnehaven skrive til 
bestyrelsen i Aula… 
 

• Bestyrelsen 
 

• Kommunen 
 

• Elevrådet 
 

 7.  Evt. 

18.30-19.00 8.  Fælles møde Nymarken/Marslev 
 

1) Orientering fra Nymarken og Marslev 
Fredsvalg på Nymarken. 
Nyvalg til skoledelen: Charlotte G (barn i 
kommende 0.) 
Nyt bestyrelsesmedlem for børnehaven: Amanda. 
 
På Marslev kan Mie gå fra at repæsentere 
dagpleje til at repræsentere børnehave. Helle går 
ud, så der mangler et medlem. Helst en 
repræsentant fra dagplejen. 

 
2) Fælles punkter til dialogmøde den 

11/5 19:00 - 21:00 på Kerteminde 
Rådhus 
 

Deltagere: Nymarken Skole og Børnehus: Sille, 
Berit, Peter D, Anja og Christina (Forældrerep).  
 
Marslev Skole og Børnehus 
Carina og Mikael deltager 
Herudover deltager ledelsesrepræsentanter. 
Flemming eftersender politikken. 
 

Tema input dialogmøde ”Livsduelige børn 
og unge: 

• Vision 

• Børnesynet 

• Metoderne 

• Børne og Ungepolitik 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side5/5  
3) Eventuelle fælles punkter til 

dagsorden 
 

 

 
 
 


